
Dz-08.0021.1.100.2016 

 

 

Protokół  

z posiedzenia nr 100/2016 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki  

w dniu 27 października 2016 r. o godz. 16:30 

w siedzibie Rady Dzielnicy VIII przy ul. Praskiej 52 w Krakowie 

 

 

Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz na podstawie listy obecności stwierdził quorum (lista 

obecności w załączeniu), otworzył 100 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki i przedstawił 

porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 20.10.2016 r.                   

2. Zapoznanie się z pismami wpływającymi do Rady Dzielnicy VIII. 

3. Podjęcie uchwały Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie: 

a) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki;  

b) delegowania członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki;  

c) ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych przez Komisję Infrastruktury. 

5. Oświadczenia i komunikaty.  

 

 

Ad. 1 

 

 

Wobec nie wniesienia uwag do protokołu p. A. Puszkarz stwierdził przyjęcie protokołu z posiedzenia 

Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki z dnia 20.10.2016 r.  

 

 

Ad. 2 

 

 

P. U. Twardzik odczytała pisma, które wpłynęły do Rady Dzielnicy VIII od 21.10.2016 r.                                

do 27.10.2016 r.   

 

 

Ad. 3 

 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 100/185/2016. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie delegowania 

członków Rady Dzielnicy VIII Dębniki. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 100/186/2016. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił uchwałę Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki w sprawie ponownego 

zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego. 

Opinia: pozytywna.   

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

P. A. Puszkarz stwierdził podjęcie uchwały nr 100/187/2016. 

 



Ad. 4 

 

 

a) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Mitkowskiego w Krakowie   

– druk nr 291.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

b) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wprowadzenie ruchu jednokierunkowego na ul. Konfederackiej w Krakowie 

– druk nr 293.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

c) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie bezpłatnego przejęcia na rzecz Gminy Miejskiej Kraków działek nr 203/1,               

nr 204/1, nr 204/5 i nr 205/1 obr. 82 Podgórze – druk nr 294.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

d) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie montażu progów zwalniających przy ulicy Stępice w Krakowie – druk                   

nr 295.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

e) P. A. Puszkarz przedstawił do zaopiniowania projekt uchwały przygotowany przez Komisję 

Infrastruktury w sprawie wykupu części działki przy ul. B. Śmiałego 35 nr dz. 116 obr. 73 – druk                   

nr 296.                      

Opinia: pozytywna. 

Głosowanie: 3 za, jednogłośnie. 

 

 

Ad. 5 

 

 

P. K. Gacek poinformował o wynikach konsultacji społecznych w sprawie zmiany organizacji ruchu 

na osiedlu Podwawelskim w rejonie ulic Twardowskiego/Dworskiej/Szwedzkiej. Przeciwko zmianie 

było 110 głosów + pismo SM Podwawelska, za zmianą było 67 głosów, w tym: za wariantem nr 1 – 6, 

za wariantem nr 2 – 12, za wariantem nr 2A – 25, za wariantem nr 2B – 24. Ponadto wpłynęło                          

16 e-maili bez wyboru wariantu z propozycjami innych rozwiązań, w tym 11 wniosków                                    

o wprowadzenie strefy płatnego parkowania.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         

 

 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Arkadiusz Puszkarz zamknął                          

100 posiedzenie Zarządu Dzielnicy VIII Dębniki (godz. 17:15). 

 

 

Protokołowała:      Prowadzący obrady: 

Beata Augustyniak          Arkadiusz Puszkarz 

Przewodniczący Rady i Zarządu  

Dzielnicy VIII Dębniki  

 

  


